
   

Aan het 
College 

van 

Burgemeester 
en Wethouders van de 

Gemeente Wierden 

Aan de Raad van de Gemeente Wierden 

Enter, 
23 februari 

2023 

Geacht 
College 

en Raad, 

Medio 2019 
zijn 

de besturen van de 
ESF en v.v. 

Enter Vooruit 
uitgenodigd 

door 
Uw 

toenmalige 
wethouders 

voor 

overleg over 
een 

mogelijke 
schoollocatie 

op Sportpark 

De 
Werf te 

Enter. Zoals bekend is ESF 
eigenaar 

van 
het Sportpark 

en Enter 

Vooruit huurt het 
park 

van 
de 

SAWE. 

(geanonimiseerd)

In 
dit vertrouwelijke gesprek 

wordt 
ons gevraagd 

het 
natuurgrasveld (veld 3) 

aan de 

Sportlaan 
over te 

dragen 
aan de 

Gemeente. 
Beide besturen 

kunnen hiermee akkoord 
gaan 

onder voorwaarde dat er een 
nieuw 

natuurgrasveld 
in de 

nabijheid 
van het park 

wordt 

gerealiseerd. 
De 

mogelijkheden 
hiertoe 

liggen 
over de Entergraven 

naast het 
daarliggende 

natuurgrasveld (veld 2), 

maar 
deze 

gronden 
moeten 

dan wel verworven kunnen worden. 

Daarna 
blijft 

het 
lang 

stil tot 20 
dagen geleden 

wethouder 
telefonisch meedeelt 

dat het 
College 

het 
kunstgrasveld (veld 4) aan 

de 
soor lecwes bestemd 

heeft 
als 

voorkeurslocatie voor de scholen. U 
begrijpt 

dat 
wij 

verrast zijn 
door deze 

locatiewijziging. 

(geanonimiseerd)

Uiteraard zullen 
wij 

ons 
constructief 

opstellen 

als deze voorkeurslocatie door de 
Raad 

op 
4 

april 

a.s. wordt 
vastgesteld. 

Voor de 
besluitvorming lijkt 

het ons 
goed 

de 
belangrijkste consequenties 

van dit besluit met 

u te delen: 

1. Het 
huidige kunstgras-trainingsveld 

heeft 
in 2017 een nieuwe 

toplaag gekregen 

en de 

investering 

is 
nog 

niet 

afgeschreven. 

Dit zal leiden tot 
eenmalige 

verliezen. 

2. De 
huidige 

onderbouw is in 2004 
aangelegd 

en 
de investering 

is 
nog 

niet 

afgeschreven. 

Dit 
zal leiden tot eenmalige 

verliezen. 

3. De 
investering 

in 
een 

nieuw 
kunstgrasveld 

met 
verlichting, opstallen, bestrating 

en 

afrastering op 
een andere locatie 

is 
substantieel hoger 

dan de 
aanleg 

van een 
nieuw 

natuurgrasveld. 

  



4. De discussie over het 
type 

veld 
en 

de 
bijbehorende inlage 

zal eerder 

gevoerd 
moeten 

worden, nu 

Europa 

vanaf 2028 de 
huidige inlage 

verbiedt. 
Dit 

leidt tot 
mogelijk 

hogere investeringen. 

5. 
De 

bestemming 
van 

de locatie over de 
Entergraven (reeds 

in 
uw 

bezit) voor een 

nieuw 
kunstgrasveld vraagt 

een 

sportbestemming 

van 
de daar liggende gronden, 

gelijkwaardig 
aan de 

huidige 
locatie 

6. 

Aanleg 

van 
het 

nieuwe 
kunstgrasveld op 

het 
huidige natuurgrasveld 

aan 
de 

Sportlaan 

vraagt om een 

aanpassing 
van 

het 
bestemmingsplan 

aldaar en 
extra 

investering 

met 

bijbehorende bestemming 

in een 
nieuw natuurgrasveld 

over de 
Entergraven. 

Deze 

opsomming 
is niet volledig. Deze 

zullen in 
vervolggesprekken 

aan 
de orde komen, 

waarbij 
ook de SAWE en met name Enter Vooruit betrokken zal moeten 

worden 
bij 

de 

algehele herinrichting 

van 

Sportpark 

De Werf. Het zal 
duidelijk zijn 

dat 
wij 

extra 
geld 

moeten 

lenen, tegen hogere rentes 
dan in het verleden, om 

bovengenoemde investeringen mogelijk 

te 
maken. De 

jaarlijkse exploitatielasten 

van 
de 

SAWE 
gaan 

substantieel 
omhoog, 

welke met 

subsidie 
van uw 

gemeente jaarlijks afgedekt 
zullen moeten worden. 

Het bestuur van Enter Vooruit zal in 
aanvulling op 

dit 
schrijven 

haar standpunten 
kenbaar 

maken. 
De ESF 

zal 
in 

de 
vervolggesprekken 

de belangen 
van Enter Vooruit 

en 
de 

sport 

in 

algemeen 
maximaal 

dienen, 
met 

oog 
voor maatschappelijke belangen. 

Mocht 
U 

nog 
vragen 

hebben 
voor 

de 
besluitvorming 

van 4 
april, 

dan 
zijn wij gaarne 

bereid 

deze te 
beantwoorden. 

Wij 
wensen U veel 

wijsheid bij 
deze 

ongetwijfeld lastige besluitvorming. 

Met 
vriendelijke groeten, 

Namens bestuur Enterse 
Sport Federatie, 

MN 
vcorzitter 

MN 
enningmee (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  (geanonimiseerd)


